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Onderwerp: Beantwoording raadsvragen 

 
 
Geachte raad, 
 
Uw raad heeft op 22 april 2021 in het kader van ‘Voorstellen met maatregelen voor het 
verminderen van het structurele tekort 2022 en verder’ van 31 maart 2021 besloten om                  
€ 360.000 te bezuinigen op subsidies vanaf 2024. Op 24 maart en 18 april 2023 hebben wij 
u geïnformeerd over de wijze waarop wij uitvoering gaan geven aan deze maatregel. De 
fractie van de PvdA heeft naar aanleiding hiervan een aantal vragen aan ons gesteld. 
Hieronder geven wij antwoord op deze vragen. 
  
Vraag 1 
De aangekondigde korting van 8,8% komt bovenop een teruggang in reële inkomsten als 
gevolg van het feit dat de inflatie over 2022 (9,8%) en 2023 (naar verwachting 5%) 
onvoldoende wordt gecompenseerd. Kan het college bevestigen dat de totale reële 
inkomstendaling als gevolg van de korting van 8,8 % en de niet volledige prijscompensatie 
over de jaren 2023 en 2024 neerkomt op naar schatting 18% tot 20%?  
 
Antwoord: 
Nee, het college kan dit percentage niet bevestigen. De totale reële inkomstendaling van 
gesubsidieerde partijen is nl. van vele factoren afhankelijk. Daarnaast zijn de cijfers van 
2024 nog niet bekend.  
 
Vraag 2.  
Wordt bij Stichting Welzijn Castricum een gelijk kortingspercentage opgelegd als bij andere 
organisaties en klopt het aangezegde bezuinigingsbedrag van 12.229 euro?  
 
Antwoord: 
Ja, dit is gelijk en het aangezegde bedrag klopt. 
 
Vraag 3. 
Organisaties die worden gekort kunnen afspraken met het college maken voor gesprekken. 
Wat is het doel van die gesprekken?  
 
Antwoord: 
Het doel van het overleg is afhankelijk van de vraag van de gesubsidieerde organisatie. 
Tijdens de tot nu toe gevoerde overleggen wordt vooral stilgestaan bij wat de impact is van 
de bezuiniging.  
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Vraag 4. 
Is geïnventariseerd, of gaat dat gebeuren aan de hand van gesprekken, welke doelen zoals 
ze zijn afgesproken met de subsidie ontvangende organisaties, niet of niet volledig meer 
kunnen worden gehaald? Is bijvoorbeeld bekend welke specifieke projecten of onderdelen 
van het werk van Stichting Welzijn, de bibliotheek, van Toonbeeld, van Mee & de Weering 
niet meer worden uitgevoerd?  
 
Antwoord: 
Ja, deze inventarisatie vindt plaats. Aan de € 5.000plus-organisaties hebben wij in onze brief 
van 24 maart jl. gevraagd om voor 2024 rekening te houden met een subsidieverlaging van 
8,8% en aan te geven of zij genoodzaakt zijn om maatregelen te nemen, en zo ja welke 
maatregelen, wat deze betekenen voor de gesubsidieerde activiteiten en/of dienstverlening 
en wat de gevolgen zijn voor uw gebruikers en onze inwoners. De subsidieaanvragen 2024 
moeten vóór 1 september 2023 zijn ingediend.  
 
Vraag 5 
Is geïnventariseerd tot welke inkrimping van personeel de korting op subsidies leiden bij de 
organisaties die worden gekort en is door u geld gereserveerd om de kosten daarvan apart 
te dekken? Zo nee, worden activiteiten dan volgens uw verwachting nog verder 
afgeschaald?  
 
Antwoord: 
Zie antwoord op vraag 4.  
 
Vraag 6 
Welke acties heeft u ondernomen om te zoeken naar alternatieve financiering opdat het 
welzijns -en culturele werk door kan gaan en de wettelijke taken kunnen worden uitgevoerd 
op het huidige niveau? Voorbeelden van mogelijkheden voor alternatieve financiering 
kunnen worden gevonden op de gemeentelijke begroting of rijksbegroting (bijvoorbeeld voor 
cultuuruitingen, muzieklessen in Toonbeeld, wegonderhoud op De Woude, voor welzijn op 
recept, voor dagbesteding, voor bibliotheekwerk? (zie 2 bijvoorbeeld: Brede SPUK-regeling 
(specifieke uitkering) | Subsidie | Dienst Uitvoering Subsidies aan Instellingen (dus-i.nl))  
 
Antwoord: 
Uw raad heeft ons de opdracht te geven de subsidie-uitgaven met ingang van 2024 te 
verlagen met € 360.000.  
 
Voor de goede orde merken wij op dat de gelden uit de Brede SPUK-regeling op basis van 
een plan dienen te worden aangevraagd bij het Rijk. Daarnaast is een deel van de SPUK-
gelden bestaande gelden. Eind 2023 weten wij of het plan is goedgekeurd en of de 
gemeente de beschikking houdt over de bestaande gelden en/of de gemeente extra gelden 
krijgt voor de uitvoering van het plan. 
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Vraag 7. 
Hoe gaat u voorkomen dat de korting op subsidies leidt tot het stoppen of verminderen van 
de projecten "welzijn op recept', Home Start van Humanitas en andere projecten die 
specifiek zijn gericht op het voorkomen van aanvragen voor meer intensieve en kostbare 
jeugdzorginterventies?  
 
Antwoord: 
Zie antwoord op vraag 4 en 6. 
 
Vraag 8. 
Hoe gaat u voorkomen dat Mee & de Wering de uitvoering van onafhankelijke 
cliëntondersteuning voor mensen met een beperking of voor ouders van kinderen met een 
beperking - een wettelijke taak in het kader van Jeugdwet en WMO- niet meer kan 
garanderen voor cliënten in Castricum?  
 
Antwoord: 
Zie antwoord op vraag 4 en 6. 
 
Vraag 9. 
Is het u bekend dat de bibliotheekvestigingen in Limmen en Akersloot in 2024 moeten 
sluiten als de bezuiniging op subsidie onverkort doorgaan? Hoe is dit te verenigen met het 
voorschrift van de rijksoverheid om iedere inwoner binnen een redelijke afstand toegang te 
geven tot een volwaardige openbare bibliotheek, een doel waarvoor vanaf 2024 extra geld 
beschikbaar wordt gesteld en waarvoor ook wettelijke normen zullen gaan gelden? Zie: 
Kamerbrief over het versterken van het stelsel van openbare bibliotheken.  
 
Antwoord: 
Zie ons antwoord op vraag 4.  
Over de uitvoering van de nieuwe wettelijke taak wordt u apart geadviseerd. 
 
Vraag 10. 
Is het tijdelijke pilotproject van Parnassiagroep (onderdeel Reakt) waarvoor 230.471 euro 
subsidie in 2022 en een gelijk bedrag in 2023 is toegekend ooit geëvalueerd door de 
gemeente? Is voor dit tijdelijke pilotproject een einddatum afgesproken? Kan voor 
dagbesteding van cliënten van Parnassia alternatieve financiering worden gevonden in de 
systematiek van de Wet Langdurige Zorg of de Jeugdwet/WMO?  
 
Antwoord: 
De pilot loopt tot en met 2024. In 2024 wordt de pilot geëvalueerd en wordt bepaald of het 
wenselijk is dit aanbod te continueren. Deze pilot past niet binnen de financiering Wet 
langdurig zorg/Jeugdweg/Wmo. 
 
 
  



 
 
 
 

 
 

 

 
 
 

 

Pagina 4 van 5 

 

Vraag 11. 
Op welke manier evalueert het college jaarlijks de toegekende subsidies om te zien of en 
hoe de gesubsidieerde activiteiten en projecten daadwerkelijk bijdragen aan de doelen zoals 
ze staan geformuleerd in de subsidieregeling Jeugd 2018, subsidieregeling welzijn 2018, de 
subsidieregeling Cultuur 2018?  
 
Antwoord: 
Subsidies boven de € 5.000 worden jaarlijks aan de hand van een inhoudelijk en financieel 
verslag vastgesteld. Bij de vaststelling wordt beoordeeld of de subsidie heeft bijdragen aan 
daar waar het voor bedoeld is. 
 
Vraag 12. 
Is het voorgenomen besluit om op alle activiteiten en projecten in gelijke mate te bezuinigen 
een uiting van het uitblijven van een gedegen evaluatie van alle activiteiten en het zonder 
nader inhoudelijk oordeel verlengen van pilotprojecten?  
 
Antwoord: 
Het doel van de taakstelling op subsidies van de raad is het verminderen van het structurele 
tekort. Deze opdracht voert het college uit.  
 
Vraag 13. 
Is het college bereid een voorzet te geven voor een meer inhoudelijke afweging (bij de 
Kadernota) van alle gesubsidieerde activiteiten en in de voorgenomen maatregelen ruimte te 
laten voor een afweging welke activiteiten meer dan wel minder hebben bijgedragen aan de  
gestelde maatschappelijke doelen? 
 
Antwoord: 
Daar het besluit om de subsidies te verlagen met ingang van 2024, met als doel het 
verminderen van het structurele tekort, door de raad is genomen, kan alleen de raad dit 
besluit in heroverweging nemen. 
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Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 
 
Met vriendelijke groet, 
Het college van burgemeester en wethouders, 

{{esl:Signer1:Capture:size(200,70)}}  
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De heer W. van Twuijver  
secretaris 

Mevrouw H.C. Heerschop 
waarnemend burgemeester 
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